

## 如何換領優惠？

1. 選定 Dining Concepts 旗下餐廳惠顧午市及晚市使用優惠

優惠餐廳包括：

- Bistecca
- Bombay Dreams
- Tango Argentinean Steak House (中環及圓方分店)

2. 於落單前向職員出示相關電子優惠券以享用優惠

## How to redeem offers?

1. Visit Dining Concepts recommended restaurants to redeem offers

Dining Concepts recommended restaurants:

- Bistecca
- Bombay Dreams
- Tango Argentinean Steak House (Tango Elements & Tango Central)-

2. Present your e-Coupon to frontline staff when ordering at Dining Concepts recommended restaurants to enjoy offer

## 條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 11 月 8 日至 2022 年 2 月 28 日。
- 此優惠需於 2022 年 2 月 28 日晚上 11:59 前使用，逾期無效，恕不補發。
- 必需出示電子優惠券以作確認。
- 優惠不適用於情人節，母親節，平安夜，聖誕節，除夕。
- 此優惠只適合用於相關餐廳之服務及單點菜單內的食品飲品。
- 此優惠不能兌換現金，也不能與任何其他優惠或折扣（包括私人宴會，宴會，婚禮，餐飲服務，「常客計劃」和「亞洲萬里通」里數計劃）一起使用。
- 如有任何爭議，Dining Concepts 保留最終決定權。
- 此優惠由 Dining Concepts 提供，如有任何查詢，請直接與 Dining Concepts 聯絡。

## Terms and conditions

- The promotion offer valid from 8 November 2021 until 28 February 2022.
- The promotion offer is valid for redemption until 23:59pm, 28 February 2022, after which it will be invalid.
- Customer must present eCoupon for confirmation.
- The promotion offer is not valid on Valentine's Day, Mother's Day, Christmas Eve & Day, New Year's Eve.
- The promotion offer is valid for restaurant services and on a la carte menu only.
- The promotion offer cannot be exchanged for cash or used in conjunction with any other offers or discounts including private functions, banquets, weddings, catering services, Frequent Diner Program and Asia Miles Mileage Program.
- In case of any disputes, Dining Concepts reserves the right for final decision.
- The promotion offer is provided by Dining Concept., for any enquiries, please contact Dining Concept directly.